

Styremøte

Referat nr 4 år 2017

Dato: 13.06.2017

Tilstede: Knut, Ann Kristin, Inger Anne, Arna, Bente
(+ Ann Christin på chat)

Referent: Bente



Saksliste:

Saksnr.	Sak	Ansvar
5/17	<p><u>Rasespesialen 2017:</u></p> <p>39 påmeldt pr i dag.</p> <p>Hvem fra styret kommer? Knut Ann Kristin Bente Ann Christin</p> <p>Plassen: Skal være ok. Bente tar kontakt med Klæbu travlag. (nøkkel, når har vi plassen fra, info om div)</p> <p>Personale: Dommer – Maritha Östlund-Holmsten (må hentes i Trh., på hotellet i sentrum) Skriver – Henny Ringsekretær – Tor Erik Parkering – Pål Kiosk – Ann Christin Stevneleder – Knut Rigger – Ann K, må få hjelp av flere Handling til kiosk osv – AK spør Nanna Annet....? (Knut prøver å få en oversikt over medlemmer som skal stille opp)</p> <p>LP dommer – uavklart</p> <p>Premier: Pokal FBSSI - ok Pokal BIR/BIS - ok</p>	<p>Bente</p> <p>Knut</p>

	<p>Pokal LP - ok Rosetter - ok</p> <p>Premier fra kenneler. Frist 10., Bente går gjennom mail og setter opp liste</p> <p>Utstyr: Utstillingstelt - vi får låne 3 stk + Bente tar med Utstyr til ringer ellers - ok</p> <p>PM: Utstilling - må sendes ut Trykking av kataloger.</p> <p>LP: Påmelding, frist 23. juni</p>	<p>Bente</p> <p>Monica Bente</p> <p>Bente</p>
--	--	---

Neste møte: 25.06.2017 kl 20.00